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Vragen van het lid Popken (PVV) aan de Staatssecretaris van Defensie over 
het bericht dat er te weinig geld is voor alle 37 JSF-toestellen (ingezonden 
1 december 2017). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Defensie komt geld tekort voor alle 37 JSF-
toestellen»?1 

Vraag 2
Bent u bereid van de gehele aanschaf van de JSF af te zien, nu Defensie de 
geplande 37 toestellen niet kan realiseren? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Kunt u aangeven waarom nu pas de gevolgen van de dollarkoers aan de 
Kamer worden gemeld, terwijl de Algemene Rekenkamer daar al jaren voor 
waarschuwt? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Kunt u aangeven hoeveel geld er inmiddels aan de JSF is uitgegeven en 
hoeveel geld Nederland nog moet investeren in deze «vliegende Fyra»? 
Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat Nederland nooit aan het JSF project had moeten 
beginnen? Zo nee, waarom niet?

1 https://fd.nl/economie-politiek/1229928/defensie-komt-geld-tekort-voor-alle-37-jsf-toestellen
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